
      

 

         
 

 

Votnedalen og Svartli Hytteeierforening 
 

 

Innkalling til ÅRSMØTE 2025 
 

VEGGLI FJELLKIRKE 
 

LØRDAG 22.februar 2025 Kl.1700 

 

---OO---OO---OO--- 

 
 Agenda iht.vedtektene: 

 
 1. Årsberetning 2024 
 2. Regnskap 2024  

3. Budsjett 2025 
4. Innkomne forslag/saker 

Styret foreslår å øke kontingent til bedrifter til kr 1550.- 
 5. Valg 
  a. Leder Rune Strand (ikke på valg) 
  b. Økonomiansvarlig Runi Vold (ikke på valg) 

 c. Sekretær Cicilie Skjennum (på valg) 
  d. Styremedlem Per Bergerud (ikke på valg) 
  e. Styremedlem Jens Petter Strømmen (ikke på valg) 
   f. Revisor Karls K. Mydske (ikke på valg) 
  g. Valgkomite Solveig Brattebø Ekeli (på valg) 
  
 6. Eventuelt 
  a. Vegglifjell Friluftslag og Vegglifjell Sti og Løypelag informerer 
   

 
 

Vi ønsker dere alle hjertelig velkommen! 

  

 

Rune Strand      Per Bergerud        Runi Vold         Cicilie Skjennum           Jens Petter Strømmen 

 

 

 



 

 

 

                     

 

Votnedalen og Svartli Hytteeierforening (VSH) 

 

ÅRSBERETNING 2024 

  

1. Styrets sammensetning 2024 

Styrets leder Rune Strand                        

Kasserer Runi Vold                        

Sekretær Cicilie Skjennum                  

Styremedlem Jens Petter Strømmen 

Styremedlem Per Bergerud 

    

Revisor Karl K. Mydske                        

Valgkomite Solveig  Brattebø Ekeli 

    

2. Møter 

Det er avholdt 7 styremøter dette året, og i tillegg har vi i styret hatt en "bli-kjent- kveld", samt 
løpende dialog på telefon og epost mellom styrets medlemmer gjennom hele året. Per Bergerud 
sitter som styremedlem i Vegglifjell Friluftslag(VFL). Rune Strand sitter som styremedlem i 
Vegglifjell Sti og Løypelag (VSL). På bakgrunn av styrets beslutning om mer fokus på sommer 
aktiviteter, har vi utpekt Jens Petter Strømmen som styrets "sommer- og dugnadsansvarlig".   

3. Kommunikasjon med våre medlemmer 

Styret legger stor vekt på å holde alle våre medlemmer løpende oppdatert om hva som skjer i vårt 
område og på Vegglifjell forøvrig. I løpet av året har vi sendt ut 10 informasjonsskriv, om saker 
som angår våre medlemmer. Vi har også hatt henvendelser i enkeltsaker fra noen av våre 
medlemmer, hvor vi har bidratt til å opplyse saken, som for eksempel vedrørende plan om en 
telemast på Trytetjønnfjell, vedlikehold av Svartlivegen, og VEVAS kraftige prisøkning på sine 
tjenester i 2024. 

4. Vedrørende vinteren 2024 : Løypekjøring og økonomi 

Vi har vært gjennom en relativt turbulent vintersesong på Vegglifjell i 2024, når det gjelder 
løypekjøring. En stram økonomi har satt klare begrensninger på hvor mye vi kunne kjøre løyper. 



Styret i Vegglifjell Sti og Løypelag (VSL) har hele tiden vært veldig klare på at vi ikke kan kjøre 
løyper hvis vi ikke har økonomisk dekning.  Imidlertid, takket være ekstra økonomiske bidrag fra 
hytteeierne, næringslivet, og grunneiere gjennom Vipps, Spleis og sponsing, klarte vi å fullføre 
sesongen. Ikke en optimal sesong, men tilfredsstillende, sett i lys av de økonomiske utfordringene 
vi hadde denne sesongen.  

Vegglifjell Sti og Løypelag har denne våren gjennomført en anbudsrunde vedrørende løypekjøring 
på Vegglifjell de neste 5 årene. 4 tilbydere deltok i anbudsrunden. Etter en evaluering av tilbudene 
og forhandlinger, besluttet VSL å tildele oppdraget til Fulsaas Maskin. Avtalen ble endelig godkjent 
i ekstraordinært årsmøte i VSL 24. mai 2024. 

For sesongen 2024/2025 er økonomien under kontroll. Utfordringen nå i november og desember, 
har vært mangelen på snø!. Vi får krysse fingrene for at vinteren 2025 byr oss rikelig med snø. 
Informasjon om kjøreplan for sesongen 2024/2025, og løpende oppdateringer finner vi på 
Vegglifjell.no og Facebook.  

5. Høsten 2024 har styret hatt fokus på 3 hovedaktiviteter:  

Fiskekonkurranse 

Helgen 7-8. september arrangerte vi en fiskekonkurranse. Intensjonen var å reklamere for 
fiskekortene, som er inkludert i medlemskapet i hytteeierforeningen. Vi registrerte flere deltakere, 
men vi fikk kun innrapportert en som hadde fått noe fangst. Vinneren var så heldig å få den 
annonserte premien, en håndbygget fiskestang tilpasset fisket på Vegglifjell, til en verdi av ca kr. 
3000,-.  Premien er sponset, og bygget av vår styrerepresentant Jens Petter Strømmen.  Selv om 
deltagelsen var begrenset, så tenker vi at dette er et positivt tiltak vi ønsker å arrangere også neste 
år. 

Dugnad 

Lørdag 5. oktober gjennomførte vi den årlige dugnaden, eller som en deltaker beskrev det; 
 hyggelig arbeid med gode hyttenaboer for fellesskapet. Som tidligere informert har vi i år bevilget 
penger til klopper. De planlagte kloppene ble lagt denne dagen; opp mot Svarteløk, og i stien opp 
fra Kråkås til "Høna". I tillegg ble det gjort utbedring og klargjøring av skiløypa, og utbedring av 
sykkelstien mellom Nordre og Søre Vegglifjell.  Tusen takk til alle dere som deltok, og neste år 
håper vi at enda flere melder seg til tjeneste! 

Verving av nye medlemmer 

Ved starten av 2024 hadde vi 300 medlemmer.  Et av styrets prioriterte områder dette året har vært 
å øke medlemstallet. Vi har i styret brukt mye administrasjonstid på kartlegging av alle hyttene i 
vårt geografiske område. De hyttene som ikke er medlem i vår forening har vi besøkt denne 
høsten. I de tilfeller det var folk tilstede på hyttene, hadde vi en hyggelig vervingsprat :-) I de tilfeller 
hvor ingen var tilstede, la vi igjen et informasjonsskriv, med en oppfordring om å bli medlem hos 
oss. Totalt besøkte vi 140 hytter. Resultatet pr dd er at vi har økt antaller til 327 medlemmer, et 
resultat vi å langt må si oss fornøyd med. Videre tiltak for å verve flere medlemmer vil bli vurdert. 

6. Utvidet samarbeid og dialog mellom aktørene på fjellet 

Som et bidrag til et utvidet samarbeid mellom aktørene på fjellet, har det ila 2024 vært avholdt 
dialogmøter, hvor samarbeidet har vært diskutert. Dette har vært gode, og konstruktive møter. Et 



konkret resultat av disse møtene er et forslag som avklarer roller og ansvar mellom aktørene. I det 
forslaget er følgende definert: 

• Vegglifjell Friluftslag: 
o Ansvarlig for strategi og plan for utvikling av Vegglifjell, i tett samarbeid med Rollag 

kommune 
o Ansvarlig for dialogen med grunneiere 
o Utfører arbeid som krever større inngrep med bruk av maskiner 

• Vegglifjell Sti og Løypelag: 
o Ansvarlig for organisering av kjøring av skiløyper, med Fulsaas Maskin som den 

utførende part 
o Ansvarlig for vedlikehold av eksisterende skiløyper, stier, og sykkelstier 
o I samarbeid med Hytteeierforeningene gjennomføre årlige dugnader 

• Hytteeierforeningene 
o Foreningen skal arbeide for å ivareta området slik at det til enhver tid er et godt 

rekreasjonssted. 
o Foreningen skal ivareta medlemmenes interesser i samarbeid med kommune, 

grunneiere, VFL, VSL , og de andre hytteeierforeningene 
o Definere en dugnadsansvarlig, som er kontaktpunkt for VSL. 
o Organisere og gjennomføre dugnader i sitt definerte geografiske område i 

samarbeid med Vegglifjell Sti og løypelag. 

Dialogmøtene vil bli fulgt opp også i 2025. 

Vi vil også oppfordre våre medlemmer om at ta kontakt, hvis du har innspill/forslag til hva vi kan 
gjøre for utvikling av vårt nærområde. Det kan være badeplasser, gapahuker, forbedring av 
skiløyper, stier og/eller sykkeltraseer etc. Send inn forslag til en i styret, og du vil bli hørt. 

Vi henstiller alle medlemmer til å følge med på www.vegglifjell.no og Facebook (Vi som har hytte 
på Vegglifjell, og Vegglifjell Sti og Løypelag) for oppdatert informasjon om pågående og framtidige 
aktiviteter. 

7. Medlemsregister/adresseendring 

Hvis du flytter eller hytta blir overdratt/solgt ber vi om at det gis skriftlig beskjed om dette til 
kasserer. Dette på grunn av utsendelse av informasjon, årsrapporter, medlemskontingent m.m. Har 
du e-mail så send den til kasserer Runi Vold,  runi.vold@icloud.com 

 Vegglifjell 1. februar 2025 

  

Rune Strand                            Runi Vold                                    Jens Petter Strømmen   

    Sign.                                           Sign.                                                        Sign. 

  

    Per Bergerud                                      Cicilie Skjennum 

          Sign.                                                    Sign.     

http://www.vegglifjell.no/


 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

                   
  

Votnedalen og Svartli Hytteeierforening (VSH) 

 

 

Valgkomiteens innstilling 22.02.2025 

 

• Leder Rune Strand (Ikke på valg) 

• Økonomiansvarlig Runi Vold (Ikke på valg) 

• Sekretær Cicilie Skjennum (Gjenvalg) 

• Styremedlem Per Bergerud (Ikke på valg) 

• Styremedlem Jens Petter Strømmen (Ikke på valg) 

• Revisor Karls K. Mydske (Ikke på valg) 
 
 
Valgkomite 

• Kari Moen (Ny) 

• Georg Martinsen (Ny) 
 
 
Vegglifjell 03.02. 2025 
 
Solveig Brattebø Ekeli 
 


